
HØJVANGSPARKEN – AFDELINGSBESTYRELSEN 
Referat af afdelingsbestyrelsesmødet 

Onsdag, den 24.januar 2024 kl. 16:30 hos Kirsten Gadegaard 

 
Tilstede: formand Jette Pedersen, Sonja Møller, Kirsten Gadegaard, Ivan Bendtsen samt suppleant 

Jane Koefod. 

Afbud: Michael Jørgensen og suppleant Uffe Markmann 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 17.10.23 

2. Gennemgang af Råderetskataloget 

3. Evaluering af julearrangementet 03.12.23 

4. Aktiviteter for afdelingsbestyrelsen i 2024 

5. Info fra medlemmer 

6. Eventuelt 

 

Jette indledte mødet, som var flyttet fra Fælleshuzed til privat hos Kirsten Gadegaard med at 

informere om, at Michael Jørgensen ønskede at udtræde som afdelingsbestyrelsesmedlem 

grundet sygdom hos nærmeste familiemedlem. Michael ville gerne fortsætte som suppleant. 

Afdelingsbestyrelsen vedtog derfor, at Jane Koefoed indtræder som afdelingsbestyrelsesmedlem 

og Michael bliver suppleant.  

Vi vedtog samtidig, at Jane Koefoed overtager Michaels plads i repræsentantskabet i Bo42.  

 

1. Referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 17.10.2023 blev godkendt 

2. Vi gennemgik Råderetskataloget og har ikke ændringer til dette. 

3. Julearrangementet for beboerne 03.12.2023 blev atter en succes. Der var mange deltagere 

og også en del børn, hvilket var meget glædeligt. Vi blev enige om at påbegynde indsamling 

af donationer i bedre tid i år. Mange potentielle sponsorer måtte afslå grundet vi var for 

sent ude. Dette til trods, lykkedes det at skaffe mange fine julegaver og præmier til børn og 

voksne. Vi vedtog at påbegynde indsamling af sponsorer i September/Oktober.  

Næste julearrangement bliver afholdt 2. søndag i advent den 8. december i Fælleshuzed. 

Metaljuletræerne ved de fire indkørsler fungerede ikke godt i 2023. et blev påkørt og en 

andet væltet. Vi besluttede derfor, at der fremover bliver opsat 4 træer ved legepladsen og 

1 træ ved Fælleshuzed og 1 træ på Holger Lundgrens Vej. Dertil indkøbes bedre lyskæder 

med bedre timere. 

4. Vi diskuterede flere forskellige muligheder for at lave arrangementer for beboerne. 

Der var enighed om at lave et loppemarked. En anden mulighed er et grillarrangement ved 

legepladsen, hvor man medbringer mad og drikke, børnene kan lege og hygge.  Samtidig 

får vi mulighed for en god snak med beboerne. 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM


Vi kommer tilbage med mere info om datoer i løbet af foråret. På næste 

afdelingsbestyrelsesmøde i marts tager vi punktet på dagsorden igen. 

5. Jette informerede om, at afdelingsbestyrelsen vil blive indbudt af BO42 til et event 

13.05.2024. Her vil et nyt vedligeholdelsesreglement og affaldssortering være de store 

emner. 

Den 11.06.2024 vil der blive afholdt repræsentantskabsmøde i BO42. Det afholdes i 

Fælleshuzed kl. 17:30. 

6. Næste møde afholdes hos Kirsten Gadegaard den 04.03.2024 kl. 16:00 

 

 

Jette Pedersen 

formand 

 

       

  

 


